
 

MA-025 Folding & Handheld USB LED Magnifier Manual 

Specification 
Main Lens - Diameter: 70mm; Magnification: 3.75X; Focus: 100mm 
Auxiliary Lens - Diameter: 19mm; Magnification: 7X; Focus: 45mm 
Batteries - 1.5V AAA x 3pcs 
Input voltage - 5V ; USB-DC plug(Ø 3.5/1.35mm) 

Power - Soft light: about 0.5W  High light：about 1W 

   
Scope of application 
Ideal for Office, medicine, home, electronic maintenance, machinery, antique 
appreciation, education and so on. 

Product Features 
1. Product adopts eight annular LED luminous diodes to ensure strong brightness, 
wide and even irradiation range. 
2. With two-step brightness, LED can be switched according to lighting conditions to 
make working environment more comfortable, improve work efficiency, effectively 
protect eyesight, and avoid visual fatigue. 
3. Designed with dual-circuit, product can adopt external power or DC batteries 
according to specific conditions. 

4. With dual-purpose, product can be used as a desktop magnifier by stretching its 
holder and placing it on the desk. It also can be folded to serve as a hand-held 
magnifier to realize wider application range. 
5. Three movable joints ensure holder can be folded to larger angles. Internal 
structure of joints adopts tooth surface elastic self-locking design. In time of stretching 
holder or adjusting magnifier focal length, and light refraction angle, joint angles can 
be better fixed without need of frequently using fastening bolts during adjustment of 
product. 
6. Product is designed with dual-magnification optical resin magnifier to ensure lighter 
weight, and avoid lens color change and internal fogging during long-term storage. It 
can be used for daily reading or viewing tiny objects. 
7. Lens adopts surface reinforced treatment to make lens more wear-resisting. Lens 
hardness can reach 5H. 

Operating Instruction 
1. Hold base with one hand, hold tooth surface elastic rotary joint (A) with another 
hand and pull it up to open holder, then adjust the angles tooth surface elastic rotary 
joint to obtain different magnifier focal lengths and appropriate viewing angles. 
2. In time of insufficient brightness, open LED light. Use external power if LED lights 
need to be used for long time.  
3. The LED light has two levels of brightness: soft light and strong light. Press switch 
button once to start soft light, press twice to start strong light, and press for the third 
time to shut off light source. 

Replacement of Batteries 

 
1. Fold holder to open battery cover. 
2. Take out “+”, “-” on the bottom of battery compartment. 
3. Close battery cover. 

Note: Please take out the battery to avoid product damage caused by battery leakage 

if no longer used. 
Safety Precautions: 
1. Don’t put magnifier under direct sunlight to avoid fire. 
2. Don’t view the sun with magnifier to avoid burning eyes. 
3. Don’t wipe lens and shell with chemical liquids like alcohol and gasoline etc. 

Accessories： 
1. Power cord: 1pc (50cm) 
2. User Manual: 1pc 
3. Cleaning Cloth: 1pc 

Ø



MA-025 折叠式手持双倍率 LED 灯放大镜说明书 
规格 
主镜片 - 直径 70mm  放大倍数: 3.75X  焦距 100mm 

副镜片 - 直径 19mm   放大倍数: 7X    焦距 45mm 

电池 - 1.5V AAA x 3pcs 输入电压: 5V; 电源线: USB-DC 插头(Ø  3.5/1.35mm) 

功率 - 柔光：约 0.5w  强光：约 1w 

适用范围： 

适用办公、医学、电子维修、机械、居家、古玩鉴赏、教育等 

   
产品特点： 
1.采用环形 8 个 LED 灯，光线明亮，照射范围广，且照射均匀。 

2.两档亮度，可根据环境条件选择使用，使用更舒适的光亮，提高工作效率，保护视力，减少

视觉疲劳。 

3.采用双电路设计，可根据实际情况选用外接电源或电池供电。 

4.产品具有两种使用方式，可展开产品支架放置在桌面，作为台灯式放大镜使用，也可折叠作

为手持放大镜使用，应用范围广，收纳方便。 

5.产品有三个活动关节，关节内部为齿面弹性自锁设计，可根据需要调节支架和放大镜高低和

角度，免除调节时频繁松开和锁紧螺栓的麻烦。 

6.双倍率光学树脂镜片，重量轻，透光好，长期存放也不会变色或起雾，双倍率放大，可满足

日常工作生活使用需要。 

7.镜片表面经过硬化处理，硬度可达 5H，镜片更耐磨。 

操作指南： 
1. 一手握住底盘,另一只手握住转轴（A）处并向上拉起,即可打开支架,再调节各部位高低和角

度，使放大镜合保持合适焦距和观察角度。 

2. 如照明不足，可按电源开关，打开 LED 照明，如需长时间使用 LED 光源，可使用外接电源

（如手机充电器等）供电； 

3. LED 灯有柔光和强光两档亮度可供选择，按一次开关键，打开柔光照明，再按一次，打开强

光照明，按第三次关闭照明。 

 

更换电池 
1. 收起支架，打开电池盖。 

2. 取出旧电池，换上新 3 节 AAA 电池，更换电池时，请注意电池正负极。 

3. 盖上电池盖。 

注意：如长期不使用，请取出电池，以免电池漏液造成产品损坏。

 
安全注意事项： 
1. 不要将放大镜放在阳光直射处，以免引起火灾。 

2. 不可用放大镜观察太阳，以免灼伤眼睛。 

3. 不可用酒精、汽油等化学液体擦拭镜片及外壳，以免造成产品腐蚀。 

 

附件： 
1. 电源线：1 条（50cm）。 

2. 使用说明书：1 本 

3. 拭鏡布 : 1 條 

制造商：宝工实业股份有限公司 

地址：台湾新北市新店区民权路 130 巷 7 号 5 楼  

电话：886-2-22183233 

E-mail：pk@mail.prokits.com.tw 

生产商：上海宝工工具有限公司 

地址：上海市浦东新区康桥东路 1365 弄 25 號 

电话：021-68183050   

400 服务热线：400-1699-629 
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